



To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: SINIORA FOOD INDUSTRIES PLC Date: 28-04-2024 02:18:50 PM	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: سنيورة للصناعات الغذائية التاريخ: 28-04-2024 02:18:50 PM
The Extraordinary General Assembly Meeting of SINIORA FOOD INDUSTRIES PLC was held on 11:15 On 28-04-2024 at Zoom. The shareholders participation in the General Assembly Meeting was 97.12%.	عقدت الهيئة العامة لشركة سنيورة للصناعات الغذائية بتاريخ 28-04-2024 على 11:15 اجتماعا غير عادي وذلك في زووم وبنسبة حضور 97.12%.
Subject: Increasing the company's Capital	الموضوع: زيادة رأس المال
The General Assembly approved the increase of the company's capital from 28000000 to 30147059 through:	حيث وافقت الهيئة العامة على زيادة رأسمال الشركة من 28000000 سهم/دينار إلى 30147059 سهم/دينار, وذلك من خلال:
The Capital Increase Method	تحديد طريقة زيادة رأس المال
Stock dividends:	أسهم مجانية:
Vote for covering the remaining part of the company's authorized capital, which amounts to 2,147,059 shares/dinars, through capitalizing 2,147,059 dinars from retained earnings as of the end of fiscal year 2023 and distributing them as free shares to shareholders in proportion to their share of the capital, following the resolution No. (Fourth) of the company's extraordinary general assembly meeting held on March 27, 2024, which was approved unanimously".	التصويت على تغطية الجزء المتبقي من رأس المال المصرح به للشركة والبالغ 2.147.059 سهم / دينار من خلال رسملة مبلغ 2.147.059 دينار من الارباح المدوره كما في نهاية السنة المالية 2023 الى رأس المال وتوزيعها كأسهم مجانية على المساهمين كل حسب نسبة حصته في رأس المال وذلك لاحقا للقرار رقم (رابعا) من اجتماع الهيئة العامة غير العادية للشركة المنعقد بتاريخ 2024/3/27 و تمت الموافقة على ذلك وإقراره بالاجماع
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Bahaa Qashash	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Bahaa Qashash